
Τρεις φορές σε διάστημα 40 
ημερών επιχειρήθηκε η 
ψήφιση της τροπολογίας για 

την οικοδόμηση δασώδους πε
ριοχής της Σιθωνίας, ώστε να 
αξιοποιηθεί τουριστικά:
• Την πρώτη, αρχές Δεκεμβρί
ου, στο «δασικό» νομοσχέδιο 
κατατέθηκε 4 φορές με συνυ- 
πογράφοντες (πάλι) τους Θ. 
Κατσανέβα, Γ. Ανθόπουλο, Κ. 
Διαμαντή, Γ. Κίρκο, Π. Κου- 
ρουπλή και Στ. Παπαθεμελή. 
Αλλά και την Ελσα Παπαδημη- 
τρίου, τον Η. Φωτιάδη και τον 
Α. Σπηλιόπουλο από τη Ν.Δ.

Ο κ. Κατσανέβας τότε εξήρε 
τις επιχειρηματικές πρωτοβου
λίες «του επενδυτή», και κάλεσε 
την αντιπολίτευση «να μην αρ- 
νηθεί τη νέα επένδυση που θα 
δώσει δουλειά σε πολύ κόσμο».

Η τροπολογία τελικά δεν 
μπήκε καν προς ψήφιση από 
τον υπουργό Γεωργίας,ύστερα 
από συνεννόηση με τον Γραμ
ματέα του Υπουργικού Συμ
βουλίου Σ. Κοσμίδη.

Στελέχη της Ν.Δ., σήμερα, ε
πιχειρούν να υποβαθμίσουν 
τις «γαλάζιες» υπογραφές και 
τις αποδίδουν σε ελλειπή ενη
μέρωση των βουλευτών τους.

To rpis εζαμαρτείν

Η ιστορία ms τροπολογίας για το Πόρτο Kappds
Η Ε. Παπαδημητρίου, μιλώ

ντας στην «Κ.Ε.», είπε ότι «δεν 
δανείζω ποτέ την υπογραφή 
μου», αντίθετα, «είχα διαβάσει 
προσεκτικά την τροπολογία». 
Γραπτώς δήλωσε αργότερα ότι 
την απέσυρε όταν ενημερώθη
κε για «σκοτεινές πτυχές».
• Η δεύτερη φορά -που απο

καλύπτεται σήμερα- ήταν σας 
αρχές Ιανουαρίου, στη συζή
τηση επί του φορολογικού νο
μοσχεδίου. Κατά τις πληροφο
ρίες, ο Χρ. Πάχτας επικοινώ
νησε με τον εισηγητή της Ν.Δ. 
Γ. Αλογοσκούφη και τον ρώ
τησε εάν είναι διατεθειμένος 
να δεχθεί την ψήφιση της συ- 

γκεκριμε.. ις τροπολογίας.
Η αρνητική απάντηση οδή

γησε στην... τρίτη και φαρμα
κερή απόπειρα της Τετάρτης. 
Από το κείμενο έλειπαν, αυτή 
τη φορά, οι τρεις «γαλάζιες» 
υπογραφές αλλά προστέθη
καν τέσσερα νέα ονόματα 
βουλευτών του ΠΑΣΟΚ.
• Το γεγονός ότι η τροπολο
γία τελικά ψηφίσθηκε όπως ό
πως, παρά τη δεδηλωμένη δια
φωνία των δύο κομμάτων, εξη
γείται από τον τρόπο που νο
μοθετεί αυτές τις ημέρες η 
Βουλή: παράλληλες συνεδριά
σεις με δύο και τρία νομοσχέ
δια, αλλά με βουλευτές που 
δεν ξεπερνούν τους δέκα συ
νολικά (!) αφού όλοι έχουν ε- 
πιδοθεί στο κυνήγι του «σταυ
ρού». Για την αντιμετώπιση 
του θέματος θα κατατεθεί αύ
ριο νέα τροπολογία που θα α
κυρώνει την προηγούμενη.

Μια δεύτερη λύση είναι να 
μην κυρωθεί από τον πρόεδρο 
της Δημοκρατίας το νομοσχέ
διο («Αναπτυξιακό»), στο ο
ποίο περιλαμβανόταν η επίμα
χη τροπολογία και έτσι να επι
στρέφει και πάλι στη Βουλή.
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